
 

SAK TEMA Ansvar Frist 

 Møteleder Torbjørn Hammersland ønsket velkommen 
 

  

1/22 Presentasjon av Arbeidsgruppens notat 
 
Haakon Georg Moe takket av medlemmene i arbeidsgruppen for den jobben de har gjort. Deretter gikk han 
igjennom notatet. 
 
Vedtak: Fellesmøtet tar informasjonen til orientering. 
 

  

2/22 Fra samtalen tar vi med: 
 
-Vi må stille oss spørsmålet: Hvis vi ikke gjør noe som helst, så blir det bare Korfestivalen på torsdag, og 
Gudstjenesten på søndag. Ønsker vi at det skal bli med det? NEI       
-Det å danne en slik komite gir oss som kristne en god anledning til å komme frem med det vi står for   
-Jubileet har utpekt «barn og ungdom» som en primær målgruppe, og her passer «Tentro»-arbeidet på 
Moster godt inn 
-Det er viktig at vi ikke blir oppfattet til å være i opposisjon til det offisielle jubileet, og at det «ikke er godt 
nok»… 
-Boken til Håvard Sand («Drømmen om Norge») som kommer til sommeren, styrker det evangeliske i 
rettsjubileet. 
 
-Jubileet forteller oss at deres «nedrigg» vil ta så lang tid at dersom vi ønsker et eget nasjonalt felleskristent 
stevne – vil det bli vanskelig for oss å rigge det klart det til helgen 7-9. juni. Dvs. at vi bør sikte oss inn på 
helgen etterpå: 14.-16. juni 
-Kanskje Bremnes IL kan legge sin «Rema-1000 Cup» til 1. helgen i juni? Ta kontakt med Bømlo kommune 
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Referat fra 

 
Fellesmøte i menighetene; 
Kristent Fellesskap Bømlo,  

Sion Mosterhamn og Pinsemenigheten Klippen 
 

Dato Distribusjon Referent 

Tidspunkt: Onsdag 08.06.22 

                    Kl. 19 

 

Sted:          Sion Moster 
 

Sion: Magnhild Ingvaldsen 
Klippen: Odd Tore Søndstabø 
Kristent Fellesskap: Karl Totland/Edgar Vorland 

Observatør: Knut Fauskanger (Salem). 

Haakon Georg Moe 

Til stede Fravær  

Sion: 
Magnhild Ingvaldsen 
Rino Jacobsen 
 
Klippen: 
Odd Tore Søndstabø 
Silvia Eidet 
 
Kristent Fellesskap: 
Karl Totland 
Edgar Vorland 
 
Arbeidsgruppen (representerer): 
Haakon Georg Moe (KF Bømlo) 
Torbjørn Hammersland (Sion) 
Lidveig Søndstabø (Klippen) 
Jon Andreas Tjentland (Sion) 
 
Observatør: 
Knut Fauskanger (Salem). 
 

Sion: 
Svein Konrad Sjursen 
Anfinn Tolås 
Jorunn Sortland 
Kjersti Skimmeland 
 
Klippen: 
Raymond Lunde 
Viviann Aga 
 
Arbeidsgruppen: 
Atle Evjen. 

 



-Den første og beste strategien er å forsøke å få mest mulig inn i den offisielle jubileumsuken. Det vil her 
være gode muligheter for å avvikle parallelle møter/aktiviteter på andre steder enn Amfiet (jfr. hva en fikk til i 
1995-jubileet) 
 
-Vi bør lære av den nye måten norske kristne organisasjoner organiserer større konferanser/samlinger på 
som f.eks. THE SEND (UiO leder, men med 25 samarbeidende organisasjoner), eller «Sendt Norge», 
tidligere DAWN (NC2P.org/M4) 
 
-Det er bra at vi kommer ut så tidlig, slik at andre kristne organisasjoner og bibelskoler/DTS’er kan koble seg 
på med egne aktiviteter opp mot jubileet 
-Bra jo bredere vi kan nå ut i kristen-Norge, og vise mangfoldet 
-Usikker på om jubileet vil klare å selge ut 2 Amfi-saler med 1.000 msk. på hver klassisk konsert (fre/lørdag) 
 
-Øyvind Håbrekke i Skaperkraft sitter i jubileets Temafaglig komite, kan være en god samtalepartner.  
Andre «høvdinger» som det kan være klokt å prate med; Andreas Nordli (UiO) og Øivind Augland (Hånes 
frikirke). Dersom de får høre at det står klar en regional felleskristen komite, vil det kunne hjelpe de til lettere 
å si ja til samarbeid 
 
-Skal vi ta på oss dette? Det vil kreve noe av oss…  
-Svar: Ja, det er viktig å få frem evangeliet i dette jubileet, og ikke bare det kulturelle 
-Vi trenger en lokal komite, vi trenger et «momentum» 
-Det er viktig med bredde i komiteen, og at det er med folk som ønsker å bruke det neste 1,5 årene av sin 
fritid på dette 
 
(de ulike i Arbeidsgruppen ga uttrykk for hva de tenkte videre) 
 
-Det er viktig at ungdommen er representert i komiteen 
-Vi tre frimenigheter står i lag om å starte dette nå, og så ønsker vi å få flere med. Det er viktig å få med; 
Indremisjonen og menighetene på Stord og Haugalandet 
-Vi må se på hvilke oppgaver komiteen skal arbeide med vs. den kompetansen som vi vil bli tilbudt gjennom 
de menigheter som melder at de vil være aktivt med i komiteen 
-Vi må passe på at vi ikke blir for mange slik at det blir vanskelig å ta beslutninger. 
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3/22 Vedtak 
 
1) Det etableres Felleskristen 1000-årsjubileumskomite Moster (heretter: «Komiteen») 
2) Det etableres en Styringsgruppe med et styremedlem/Eldste (eller den de utnevner) fra hver av de tre 

menighetene, samt de regionale menigheter som ønsker å delta aktivt 
3) Styringsgruppen har det overordnede ansvaret, og utpeker Leder for komiteen 
4) Haakon Georg Moe leder og organiserer komiteens arbeid 
5) Leder for komiteen foreslår oppnevning av komiteen - som vedtas av Styringsgruppen 
6) Komiteen rapporterer halvårlig, og etter behov, til Styringsgruppen 
7) Menigheter som blir aktivt med i komiteen bidrar med 2.500,- kr pr år 
8) Økonomiansvarlig i KF Bømlo fungere som kasserer for komiteen 
9) Innen utgangen av 2024 skal komiteen ha avsluttet sitt arbeid og avlagt sluttrapport (inkl. godkjent 

regnskap). 
 
Vedtak: Fellesmøtet vedtar enstemmig etableringen av «Felleskristen 1000-årsjubileumskomite Moster»,  
             som beskrevet over. 
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 Eventuelt 
 

• Styrene i de tre menighetene utpeker representant til Styringsgruppen (møter to ganger i året). 
    Dette meldes så snart som mulig til komiteleder Haakon Georg Moe. 
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Møtet ble avsluttet med bønn for komiteens arbeid - og alle involverte partnere. 


